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Da Rebild Kommune i sin tid placerede Erhvervskontoret i erhvervslivets egne omgivelser, var det 
nytænkning og en fremragende signalværdi til det lokale erhvervsliv om, at Rebild Kommune vil 
erhvervslivet - vil væksten i erhvervslivet - vil tiltrække nye virksomheder til kommunen - vil iværk-
sætteri. 
 
Denne erhvervsvenlige tilgang adskiller sig fra mange nabokommuner, og det positive kendetegn 
mod erhvervslivet skal vi holde fast i. 
 
Vi skal udbygge og støtte Erhvervskontoret i sin nuværende placering, så Rebild Kommune fortsat 
”gør hvad man siger og siger hvad man gør”. 
 
En flytning af Erhvervskontoret til kommunale bygninger er teknisk muligt, men ikke erhvervsmæs-
sigt et klogt signal til nuværende og nye virksomheder i kommunen. 
 
Besparelsen ved at flytte Erhvervskontoret til kommunale bygninger kan alle kommuner gøre, men 
at placere Erhvervskontoret blandt kommunens mange virksomheder kan kun få kommuner. 
 
Vi vurderer, at besparelsen ved en flytning af Erhvervskontoret ikke står i et rimeligt forhold til de 
signaler kommunen herved sender til det lokale erhvervsliv og de mange virksomheder.  
 
Vi vurderer også, at en tiltrækning af nye virksomheder til Rebild Kommune bliver sværere i fremti-
den, da argumentet om nærhed til virksomheder forsvinder og Rebild Kommune ikke har noget er-
hvervsmæssigt kendetegn om at være blandt virksomhederne og dermed tæt på beslutnings- 
tagerne i de enkelte virksomheder. 
 
Alle tanker og planer, som man havde for 10 år siden, er i dag lykkedes. 
 
Vi vil kraftig opfordre Byrådet til at finde andre besparelser som ikke berører en flytning af Er-
hvervskontoret. Brug os til at finde løsninger. 
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